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Ing. Matej Vagač, starosta mestskej časti Bratislava-Staré Mesto:

Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci. Otváram 2. zasadnutie Miestneho

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, na ktorom vás vítam. Vychádzajúc z dnešnej

prezenčnej listiny konštatujem, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Svoju neúčasť na dnešnom

rokovaní ospravedlnili poslanec Michal Sládek. Takže najprv budeme hlasovať o návrhu programu

dnešného zasadnutia zverejneného na úradnej tabuli a na webovom sídle miestnej časti. Prosím

prezentujte sa a hlasujte.

Nejaký poslanci tam nemajú dobre karty zasunuté. Si počkáme. Pán Skalník, pán Kulich. A

hlasujte prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem pekne. Uznesenie bolo prijaté. Za program dnešného zastupiteľstva bolo 20

poslancov. Takže o každom návrhu na zmenu programu sa hlasuje zvlášť. Takže teraz dávam návrh

na doplnenie programu rokovania miestneho zastupiteľstva. Bod číslo 7 A, to je návrh na zmenu

uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto číslo 4/2022 z 28.11.2022,

ktorým bol určený počet členov miestnej rady a ich voľba. Tento bod ste dostali, to chcem zaradiť

ako bod 7 A. Čiže dávam hlasovať o návrhu na doplnenie. Čiže prosím prezentujte sa  a hlasujte

prosím.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 22 poslancov. Má niekto z poslancov návrh na

zmenu programu? Chce niekto dať? Keď nie tak pristúpime k formálnym záležitostiam. Členmi

predsedníctva sú zástupcovia starostu Dana Kleinert a Petr Skalník. Do návrhovej komisie

odporúčam určiť poslancov Annu Dojčánovú, Milenu Gaálovú a Igora Justa. Má niekto doplňujúce

návrhy? Ak nie tak poprosím prezentujte sa, ideme hlasovať. Ďakujem a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 22 poslancov. Za overovateľov zápisnice

odporúčam poslancov Mateja Beňušku, Andreja Jaroša. Má niekto doplňujúce návrhy? Ak nie tak

prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/
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Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 22 poslancov. Chcem len pripomenúť poslancom,

že podľa rokovacieho poriadku miestneho zastupiteľstva bude o 16-tej hodine zaradený bod

vystúpenie občanov v dĺžke trvania maximálne 30 minút. Ak zastupiteľstvo prerokuje všetky ostatné

body programu do 16-tej zaradí sa tento bod vystúpenie občanov ako posledný bod rokovania bez

ohľadu na čas. Takže poprosím poslancov, aby sa doplnenia uznesenia alebo návrhu na ich zmenu

zapájali písomnou formou. Vážení prítomní a teraz pristúpime k prerokovaniu jednotlivých bodov

programu. Bod číslo 1 je, aha nech sa páči návrhová komisia presuňte sa. Dobre, takže môžeme začať.

Bod číslo 1 je Návrh na predaj nebytového priestoru č. NP 1 na ulici Živnostenská číslo 1 (Divadlo

Nová scéna) a nebytového priestoru č. NP 2 na ulici Námestie 1. mája číslo 16 v Bratislave ako prípad

hodný osobitného zreteľa.

1. Návrh na predaj nebytového priestoru č. NP 1 na ulici Živnostenská číslo 1 (Divadlo

Nová scéna) a nebytového priestoru č. NP 2 na ulici Námestie 1. mája číslo 16 v Bratislave ako

prípad hodný osobitného zreteľa.

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému materiálu poprosím Mgr. Majvitorovú, poverenú riadením

referátu majetkových vzťahov. Nech sa páči.

Mgr. Majvitorová, poverená riadením referátu majetkového:

Ďakujem za slovo. Vážené panie poslankyne, vážení páni poslanci, vážený pán starosta.

Zámerom predmetného návrhu tohto rokovania miestneho zastupiteľstva je prevod vlastníckeho

práva k nebytovým priestorom na ulici Živnostenská, ktoré má vo vlastníctve hlavné mesto

Slovenskej republiky a ktoré sú v správe mestskej časti do vlastníctva Slovenskej republiky, ktorá je

zastúpená štátnou príspevkovou organizáciou Divadlom Nová scéna za celkovú kúpnu cenu 3 660

000 eur okrem iných za podmienky, že kupujúci sa zaväzuje 20 rokov od nadobudnutia vlastníctva

zachovať v nebytových priestoroch divadelnú činnosť. Inak je povinný uhradiť zmluvnú pokutu vo

výške 1% z kúpnej ceny za každý začatý rok nedodržania záväzku zachovania divadelnej činnosti za

podmienok bližšie určených v kúpnej zmluve. Mestská časť má v správe od hlavného mesta nebytové

priestory s vchodom na ulici Živnostenská 1, sú označené ako NP 1, ktoré tvoria samotné priestory

divadla a nebytové priestory NP 2 s vchodom na ulici Námestie 1. mája 16, ktoré sú označené ako 2

a vlastne tvoria priestory kotolne, ktoré samostatne vykurujú priestory divadla. Tieto priestory

kontinuálne od roku 1994 užíva Divadlo Nová scéna na základe nájomnej zmluvy. Posledná revízia

nájomnej zmluvy s divadlom z roku 2004 v znení dodatkov, ktorá je aj toho času naďalej platná a

účinná zaviazala nájomcu uhrádzať nájomné vo výške 1 546,89 eur mesačne a štvrťročne sumu
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356,07 eur za služby spojené s užívaním nebytového priestoru. Podotýkame, že suma 1 546,89 eur

mesačne je suma, ktorú predstavujú platby mestskej časti do fondu prevádzky údržby a opráv a

odmenu správcovi bytového domu. Pre mestskú časť je teda z dôvodu potreby výraznej rekonštrukcie

a modernizácie priestorov divadla efektívnejšie, hospodárnejšie a účelnejšie dané nebytové priestory

odpredať divadlu a zároveň aj pre Divadlo Nová scéna ako štátnu príspevkovú organizáciu je lepšie

mať nehnuteľnosť vo vlastnej správe a tým lepšie zabezpečovať potreby divadla spojené s realizáciou

činností, na ktoré toto divadlo bolo zriadené. Po vzájomných rokovaniach dňa 10. novembra primátor

hlavného mesta udelil za hlavné mesto ako vlastníka nebytových priestorov predchádzajúci súhlas na

odpredaj týchto nebytových priestorov za určených podmienok v súhlase. Samozrejme s podmienkou

zachovania tej divadelnej činnosti ako som už uviedla.

Starosta:

Ďakujem pekne za úvodné slovo. Otváram diskusiu k tejto téme. Ak teda nemá nikto k tomu

čo povedať, za mňa môžem povedať toľko, že myslím si, že sme sa dohodli s Novou scénou a s pani

riaditeľkou, ktorá je dneska prítomná na našom zastupiteľstve a ktorú vyzvem za chvíľu k vystúpeniu.

Musím povedať, že som rád, že sa táto vec ide realizovať, lebo sa naozaj divadlo dostane do správy

divadla a my ako Staré Mesto alebo ako miestna časť tie potreby, ktoré Divadlo Nová scéna má sme

nevedeli napĺňať tak ako bolo treba a myslím si, že teraz sa tá nejaká historická anomália dá do nejakej

správnej rovnováhy. Čiže zatiaľ sa tu objavili, pán Števčík nech sa páči. Pán Števčík má slovo.

Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pekne. Ja by som len doplnil tú dôvodovú správu, že Nová scéna nesídli v tých

priestoroch od roku 1994, ale podstatne dlhšie. Len od roku 1994 je tam nájomná zmluva so Starým

Mestom. Ja by som chcel len doplniť, že vlastne už v minulosti mestská časť Staré Mesto sa snažila

riešiť problémy, ktoré vlastne boli v týchto priestoroch, ktoré Nová scéna mala. Išlo najmä o kotolňu.

Pán starosta si pamätá, že vlastne kotolňa, ktorá v podstate bola dimenzovaná pre celý a v minulosti

vykurovala všetky byty vrátane Novej scény tak v podstate bola nerentabilná pre Novú Scénu. Takže

vlastne mestská časť im umožnila rekonštrukciu kotolne a v podstate, aby začali si kúriť sami. Takže

považujem tento návrh za pokračovanie toho celého procesu a považujem za správne, že vlastne štát

sa rozhodol tento priestor kúpiť, pretože je to naozaj úlohou štátu, aby spravoval ten priestor, aby

mohol investovať. Nová scéna potrebuje určité investície do tých priestorov a ja sa budem len tešiť,

keď bude fungovať ďalej vo vlastnom. Chcel by som len potom možno požiadať a či už pána starostu

alebo pani riaditeľku, aby tie vzťahy a tá spolupráca, ktorá bola doteraz na základe tejto zmluvy

nájomnej alebo ďalších zmlúv, či by táto spolupráca mohla pokračovať. Myslím si, že obojstranne je

to výhodné pre oboch partnerov. To znamená, že tam budú nejaké konkrétne záväzky Novej scény

voči mestskej časti ako prenajímateľovi. Verím, že vedenie Novej scény bude mať záujem o túto

spoluprácu a som teda rád, že takýmto spôsobom sa to rieši, aj keď teda sme o tom hovorili aj na
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komisii. Ja som na to upozornil na komisii pre nakladanie s majetkom, že škoda, že sa neriešili aj iné

alternatívy tohto vysporiadania. Či už išlo by o nejakú zámenu pozemkov, ale keďže vlastne žiadateľ

vyslovene žiadal o odkúpenie tak je to irelevantné, ale to už je vec na predchádzajúce vedenie. Čiže

jednoducho takýmto spôsobom neriešilo alebo neponúklo aj nejakú inú alternatívu, či vôbec o tej

alternatíve rokovali. Takže ešte raz by som chcel povedať, že som rád, že ten proces sa ukončí. Verím,

že tento sa schváli. Myslím, že to bude jeden z najväčších odpredajov mestského majetku za posledné

roky, ale v tomto prípade myslím, že veľmi zmysluplného, pretože každý aj v tomto prípade štát by

mal alebo ministerstvo kultúry respektíve Nová scéna by mala byť, sídliť a pracovať vo vlastnom.

Ďakujem pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Ja len v krátkosti zareagujem. My sme mali rokovanie s pani riaditeľkou a tá

naša úplne tá zásadná vec, na ktorej sme sa zhodli, že to divadlo tam bude pôsobiť aj po tom predaji,

že 20 rokov a to je tá podmienka tej zmluvy, že myslím si, že obidve strany by to veľmi privítali a

naozaj tým, že sa síce teraz ako formálne rozdelíme s Novou scénou tým, že už nebudú naši

podnájomníci, ale to čo určite sme sa dohodli s pani riaditeľkou a musím to tu nahlas povedať, že

chceme uzavrieť zmluvu o spolupráci práve v tej kultúrnej oblasti a to bude taká naozaj taká pekná a

čistá zmluva, kde si tieto veci naozaj tie kultúrne veci povieme, ktorými budeme spolupracovať a

nebude to zaťažené žiadnymi takými nájomnými zväzkami alebo možno tými všetkými prevádzkovo-

organizačnými vecami. Takže teraz sa táto vec veľmi vyčistila. Som veľmi rád, že to bude spravovať

ministerstvo kultúry cez Novú Scénu. No a myslím si, že k tej samotnej cene možno povie pani

riaditeľka, ale všetky tie ostatné alternatívy, o ktorých sme jednali už nepripadali v úvahu. Takže to

bolo irelevantné. Takže ďalší prihlásený je pán Mikulášek. Nech sa páči.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

Ďakujem za slovo. Nedá sa nesúhlasiť so všetkými slovami čo ste pán starosta povedal a ja

len možno doplním, že aby to pre verejnosť bolo úplne zrejmé nie je úlohou obce prevádzkovať takýto

priestor, na ktorom je divadlo a v podstate tým naprávame minulé pochybenia, za ktorých sa to stalo.

Vraciame veci tak ako by normálne mali byť a vlastne pre divadlo majiteľom bude ministerstvo

kultúry a divadlo bude riadne prevádzkované pod ministerstvom kultúry. Takže robíme to najlepšie

čo sa dá aj pre tento subjekt a aj pre obec Staré Mesto kde vysporiadame ten vzťah, ktorý bol doteraz

taký trošku pokrivený z dôvodov nejakých minulých rozhodnutí. Ďakujem.

Starosta:

Ďakujem pekne. Faktickou ešte pán Števčík.

Poslanec Mgr. Števčík:

Budem reagovať na pána poslanca. Myslím si, že v minulosti nedošlo k žiadnym pochybeniam

v tejto súvislosti. Jednoducho keď štát previedol na mestá bytové domy vrátane nebytových
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priestorov tak po odpredaji všetkých bytov, ktoré v tomto dome boli tak jednoducho ostalo mestskej

časti tento nebytový priestor a keďže v minulosti vedenie Novej scény respektíve ministerstvo kultúry

nemali asi záujem a možnosti finančné, aby to odkúpili tak sa to nestalo a myslím si, že žiadne

pochybenie či už zo strany mestskej časti alebo nájomcu Novej scény v tomto nedošlo. To len na

upresnenie.

Starosta:

Ďakujem. Dobre, tak ja by som teraz keďže už nie je nikto prihlásený poprosil pani generálnu

riaditeľku Divadla Nová scéna pani Ingrid Fašiangovú, aby prišla sem a povedala nám za Novú Scénu

jej postoj. Ďakujem.

Mgr. Fašiangová, Generálna riaditeľka Divadla Nová scéna:

Dobrý deň. Vážený pán starosta, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci. Dovoľte mi,

aby som sa z pozície generálnej riaditeľky Divadla Nová scéna poďakovala všetkým doteraz

zúčastneným počnúc pánom primátorom, pánom starostom, právnym oddelením, pracovníkom

ministerstva kultúry, pod ktorým Divadlo Nová scéna je zriadené a tiež ministerstvu financií, že sme

sa mohli dostať až do štádia kedy je návrh na odkúpenie nebytových priestorov predložený

Miestnemu zastupiteľstvu. Prvé rokovania a snahy o odpredaj nebytových priestorov, v ktorých

divadlo vykonáva svoju činnosť začali už v roku 2016. Takže naozaj ide o dlhý proces. V poslednom

roku však prebiehali intenzívne rokovania zo strany divadla so zástupcami ministerstva kultúry a tiež

s predstaviteľmi Starého Mesta a významnými posunmi v celej tejto veci. V mesiaci október 2022

ministerstvo kultúry a ministerstvo financií oznámili tú správu, na ktorú sme dlho čakali, že uvoľnia

finančné prostriedky na odkúpenie budovy čo pre divadlo predstavuje veľký posun v jeho záujme

získať priestory, v ktorých pôsobíme do svojej správy. Vlastníctvo a najmä správa nebytových

priestorov je pre Divadlo Nová scéna kľúčová nakoľko Divadlo Nová scéna pôsobí v týchto

nebytových priestoroch už 70 rokov a Živnodom je nerozlučnou súčasťou značky Divadla Nová

scéna. V tejto súvislosti by som samozrejme nadviazala aj na pána poslanca Števčíka aj na pána

starostu. Áno, tá spolupráca po odkúpení budovy naďalej bude trvať, pretože sa stále budeme cítiť

byť Staromešťanmi. Inak to ani nejde, keďže teda budeme sídliť v Starom Meste. Budeme sa cítiť

byť silnou značkou kultúrnou bratislavskou a preto táto kultúrna ponuka vzájomná bude naďalej

platiť, pretože aj v minulosti sme produkovali veľmi zaujímavé vzájomné prepojenia. Takže nejde

len o to, aby sme pomohli oddeleniam kultúry alebo nepomohli, ale participovali na našich aktivitách,

ale samozrejme aj brány nášho divadla vám budú naďalej otvorené, či už pre dôchodcov, pre školy

alebo na rôzne iné aktivity. Čiže ten prienik spoločný si určite nájdeme a tešíme sa na spoluprácu.

Takže patrí vám veľké ďakujem za pochopenie tohto kroku, pretože si myslím, že si od neho veľa

sľubujeme obe strany a budete srdečne vítaní aj na našich predstaveniach, pretože sme najlepšie

divadlo v Bratislave. Takže ďakujeme veľmi pekne.
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Starosta:

Ďakujeme. Ďakujeme pekne za vystúpenie generálnej riaditeľky Divadla Nová scéna pani

Ingrid Fašiangovej. A keďže už je uzavretá diskusia môžeme prikročiť. Takto ešte môžem dať

záverečné slovo spracovateľovi, ak by chcel povedať ešte niečo spracovateľ materiálu. Ak netreba už

záverečné slovo tak môžeme pristúpiť k hlasovaniu. Čiže poprosím návrhovú komisiu o prečítanie

návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

Vážené kolegyne, vážení kolegovia. Schvaľujeme predaj nebytového priestoru na

Živnostenskej číslo 1. Takže Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje

predaj nebytového priestoru na Živnostenskej 1, Divadlo Nová scéna za podmienok, ktoré vám boli

predložené.

Starosta:

Ďakujem. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Ďakujem. My teraz môžeme

pokračovať ďalej. Bod číslo 2. Návrh na schválenie personálnych zmien v dozornej rade obchodnej

spoločnosti Technické služby Starého Mesta, a. s.

2. Návrh na schválenie personálnych zmien v dozornej rade obchodnej spoločnosti

Technické služby Starého Mesta, a. s.

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému materiálu poprosím JUDr. pani Hahnovú, vedúcu

legislatívno-právneho oddelenia.

JUDr. Hahnová, vedúca oddelenia legislatívno-právneho:

Dobrý deň prajem. Vážený pán starosta, pani vicestarostka, pán vicestarosta, vážené plénum

a ostatní prítomní. Ja by som si na úvod možno dovolila povedať k nasledujúcim trom bodom iba

takú veľmi stručnú informáciu hlavne pre tých poslancov a poslankyne, ktorí teda sú noví v tomto

zastupiteľstve. My máme na stránke zverejnenú, volá sa to, že informácia organizácií samosprávy. Je

to taký materiál kde v podstate aktualizujeme v priebehu roka informáciu o našej samospráve

mestskej časti Staré Mesto počnúc tým kto je starosta, kto sú zástupcovia starostu, koľko členov má

miestna rada a hlavne teda aké máme organizácie. Či sú to už príspevkové organizácie alebo aké

máme iné obchodné spoločnosti teda iné právnické osoby. V rámci tejto informácie nájdete tam
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vlastne informáciu o tom aké máme základné školy, materské školy, aké máme obchodné spoločnosti,

neziskové organizácie a podobne. Aktuálne má mestská časť v podstate, okrem teda tých

príspevkových, má tri právnické osoby, jednu teda obchodnú spoločnosť to je akciová spoločnosť

kde je mestská časť 100% akcionárom, jednu neziskovú organizáciu Dobrý dom a neinvestičný fond

Fond architekta Weinwurma. Máme teda ešte jeden fond, ktorý je aktuálne v likvidácii, tam prebieha

likvidácia čiže tomu už nemá zmysel sa nejako venovať a v rámci týchto v podstate právnických osôb

vždy keď je nejaká zmena, lebo sú tam aj uvedené aké orgány majú tieto právnické osoby, kto sú

členovia, aké je ich teda obdobie funkčné a v rámci tých zmien, ktoré sa v priebehu teda aj volebných

období, ale aj z iných dôvodov, ktoré sa dejú tak vždy potom tú informáciu na tej stránke

aktualizujeme. Čiže keby náhodou niekto nemal o tomto nejakú vedomosť tak tam sa nájde v podstate

taký prierez mestskou časťou a samosprávou. A teraz by som teda prešla k tomu bodu dva, jedná sa

o návrh na schválenie personálnych zmien v dozornej rade Technické služby Starého Mesta. Ako som

povedala je to akciová spoločnosť, ktorá je mestská časť 100% akcionárom. Čiže v rámci valného

zhromaždenia čo je teda najvyšší orgán tam vlastne túto pozíciu vykonáva štatutár mestskej časti čiže

pán starosta a okrem teda valného zhromaždenia máme tam teda potom predstavenstvo ako štatutárny

orgán a dozornú radu. Materiál, ktorý máte predložený na schválenie rieši práve členstvo v dozornej

rade. Čiže v rámci návrhu uznesenia jednak bolo doručené spoločnosti vzdanie sa funkcie člena

dozornej rady pána Skalníka a zároveň vám tam dávame na vedomie teda informáciu, že v rámci

zmien stanov, ktoré sa udiali v podstate v tomto roku bolo upravené funkčné obdobie čo sa týka

členov predstavenstva aj dozornej rady takým spôsobom v nadväznosti teda na obchodný zákon je v

nadväznosti na príslušné legislatívne zmeny, že je to funkčné obdobie obmedzené tromi rokmi, ale

zároveň keď tie tri roky uplynú tak jednotlivý členovia vlastne vykonávajú tú svoju funkciu až do

momentu kedy sú vymenovaní noví členovia. Túto kompetenciu samozrejme v zmysle zákona má

valné zhromaždenie a táto situácia práve nastala v prípade troch členov správnej rady a to pani

Špankovej, pána Boháča a pána Palka, ktorí vlastne v septembri a októbri alebo október, november

im skončili tie tri roky, ale pokračujú v podstate v rámci tejto svojej funkcie ďalej kým, ak teda bude

schválený materiál tak ako je predložený a bude valné zhromaždenie, ktoré vymenuje nových členov

tak automaticky potom vlastne im to obdobie zaniká a nastupujú teda noví členovia, preto je tam tá

informácia, ktorú beriete na vedomie v tom písmene A. V rámci bodu B tam zároveň teda schvaľujete

nových členov štyroch a v rámci bodu C tam vlastne teda žiada zastupiteľstvo valné zhromaždenie,

aby na valnom zhromaždení teda boli urobené tie úkony, ktoré treba. To znamená, že po zastupiteľstve

budú pripravené podklady pre pána starostu, aby teda valné zhromaždenie mohlo jednak vymenovať

nových členov dozornej rady, jednak schváliť zmluvy o výkone funkcie, ktoré budú noví členovia

vlastne uzatvárať s Technickými službami a na základe tohto potom by dozorná rada, tu by som dala

do pozornosti potom tým novým členom, aby možno nečakali, že kto ako zvolávať keďže vlastne
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dozorná rada nebude mať predsedu čo štandardne teda podľa stanov zvoláva dozornú radu predseda

a ju vedie, aby sami sa dohodli, zhodli na nejakom termíne sa stretli, aby si vedeli zvoliť ako predsedu

dozornej rady, lebo tam potom treba dávať pozor, že v zmysle stanov dozorná rada má nejaké periódy

kedy má zasadať a malo by to byť minimálne každý štvrtý kalendárny mesiac. Čiže podľa potreby,

ale minimálne podľa stanov. Ja by som si potom dovolila, keď teda bude schválené to uznesenie aj

tým novým členom zaslať tie dokumenty to sa bude týkať aj tých nasledujúcich bodov, aby teda

vedeli, že vlastne aké teda sú tam dokumenty, ktorými sa riadi tá ktorá právnická osoba, ak sa teda

ešte s tým neoboznamovali ako noví členovia zastupiteľstva, aby sa oboznámili vlastne tuto v tomto

prípade sú to samozrejme stanovy, ktoré boli teraz aktuálne nové. V rámci dozornej rady tam ešte do

pozornosti dám jednu informáciu. Aktuálne má dozorná rada 6 členov a z toho dôvodu bol tam

navyšovaní ten počet nie úplne dávno keďže Technické služby majú viac ako 50 zamestnancov v

trvalom pracovnom pomere tak podľa zákona minimálne jedna tretina členov dozornej rady musí byť

volená zamestnancami. To sa vlastne udialo, na to nemá dosah zastupiteľstvo, čiže vy máte dosah na

tých zvyšných štyroch. To sa udialo, tie voľby tam prebehli. Technické služby si v lete prijali taký

volebný poriadok, boli tam na-volení, tie mená máte uvedené v dôvodovej správe. Čiže, ale to sú

členovia dozornej rady kde v podstate nerieši zastupiteľstvo, to si vyslovene volia zamestnanci. Čiže

vy budete riešiť teraz iba tých zvyšných štyroch. Na úvod asi toľko.

Starosta:

Ďakujem pekne za úvodné slovo. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ak nie je záujem, takže

môžeme ešte udeliť záverečné slovo spracovateľovi, ale myslím, že ste všetko povedali. Takže kľudne

môžeme pristúpiť k návrhu uznesenia. Čiže poprosím návrhovú komisiu o návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto berie na vedomie po prvé

vzdanie sa funkcie členov dozornej rady obchodnej spoločnosti Technické služby Starého Mesta Ing.

Petra Skalníka. Po druhé informáciu, že členom dozornej rady obchodnej spoločnosti Technické

služby Ing. Špankovej, Ing. arch Boháčovi, Mgr. Palkovi končí trojročné funkčné obdobie pričom

výkon funkcie skončí až dňom zvolenia nových členov na ich miesto. Po B schvaľuje členov dozornej

rady obchodnej spoločnosti Technické služby Mgr. Milenu Gaálovú, Ing. Igora Justa, Mgr. Mariána

Kulicha a Mgr. Juraja Mikuláška. Zároveň žiada starostu mestskej časti, aby na valnom zhromaždení

obchodnej spoločnosti predložil návrh na vymenovanie nových členov a takisto vykonať všetky

potrebné úkony smerujúce k vykonaniu tohto uznesenia.

Starosta:

Dobre. Ďakujem pekne. Takže môžeme sa prezentovať nech sa páči a hlasujme.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/
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Starosta:

Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Môžeme prejsť na bod číslo 3. Návrh na

schválenie personálnych zmien v orgánoch neziskovej organizácie Dobrý dom, n. o.

3. Návrh na schválenie personálnych zmien v orgánoch neziskovej organizácie Dobrý

dom, n. o.

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému materiálu poprosím pani Hahnovú. Nech sa páči.

JUDr. Hahnová, vedúca oddelenia legislatívno-právneho:

Ďakujem za slovo. Dobrý dom je jediná nezisková organizácia, ktorú má mestská časť. V

podstate ju zakladala v minulom volebnom období v zásade kvôli tomu, že mali sme neziskovú

organizáciu Maják nádeje, to bola pomerne taká mediálne notoricky známa kauza, ktorú sme sa

snažili teda na základe schválenia uznesenia zastupiteľstva jednak zrušiť a prebiehala tam likvidácia,

ale keďže vlastne majetok likvidovanej neziskovej organizácie môže byť prevedený iba na neziskovú

organizáciu alebo nadáciu tak sa javilo ako vhodný spôsob založiť teda novú neziskovku, ktorá bola

založená, aktuálne má teda takisto nejaké dokumenty, ktoré riešia túto neziskovú organizáciu,

zakladaciu listinu a štatút. Takisto tu by som potom tým členom, ktorí teda budú noví v organoch to

poslala, aby sa s tým oboznámili. Maják ako neziskovka, to len pre informáciu, bola vymazaná

myslím 27. októbra takže tam už v podstate máme tieto záväzky vysporiadané a práve Dobrý dom

bol tá nezisková organizácia ako subjekt, ktorý tieto majetky aj teda veriteľov vysporadúval, lebo

bolo ich tam veľmi veľa, lebo Maják nádeje teda fungoval tak ako fungoval, asi netreba,

predpokladám, že ste zaregistrovali, že tam znova bolo začaté trestné stíhanie voči pánovi Ruskovi

práve kvôli Majáku nádeje. Takže tam boli podané rôzne trestné oznámenia, sa to riešilo, ale máme

tu teda novú neziskovú organizáciu, ktorá v rámci štatútu má nejaké činnosti, ktoré zabezpečuje a

vykonáva a okrem iného má v majetku budovu a to bolo práve to vysporiadanie, budovu na

Karpatskej 24 spolu s pozemkom. Čiže to bol ten majetok kde teraz ho vlastne vlastní nezisková

organizácia Dobrý dom a hlavné mesto má tam predkupné právo za tri eurá, to bolo ešte z roku 2002,

keď sa tu diali teda tieto majetkové nejaké úkony alebo teda nejaké takéto právne kroky sa tu robili.

Dobrý dom aktuálne má svoje orgány, má správcu, ktorým je pani Lanáková, to je v podstate vedúca,

pardon to je beriem späť to som si s ďalším materiálom pomýlila. Má správnu radu, má dozornú radu

a má riaditeľa. Tak riaditeľka pani Balážová sa vzdala funkcie v Dobrom dome k 30. novembru, takže

bude treba vlastne tam štatutárny orgán riešiť a takisto čo sa týka správnej rady v materiály

navrhujeme odvolanie. Správna rada je trojčlenná, navrhujeme odvolanie pani Balunovej.

Zostávajúci teda dvaja členovia a to je predseda správnej rady je pani Langová, ona je vedúca
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sociálneho oddelenia v rámci úradu a potom tí v podstate zostávajú ďalej a takisto v materiály máte

uvedené aj, že beriete na vedomie vzdanie sa funkcie členky dozornej rady pani Kleinert. To znamená,

že vlastne tento materiál rieši riaditeľa, správnu radu aj teda dozornú radu. Čiže navrhujeme za

riaditeľku, máte navrhnuté teda mená aj čo sa týka riaditeľky Dobrého domu, správnej rady a dozornej

rady. Toľko na úvod.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nech sa páči. Nech sa páči pani Gubková.

Poslankyňa Bc. Gubková:

Mám návrh na zmenu uznesenia a teda rada by som navrhla vymeniť v dozornej rade Dobrého

domu mňa Veroniku Gubkovú za Renátu Józsovú. Za Renátu Józsovú.

Starosta:

Poprosím písomne tento návrh. Ďakujem pekne. Má ešte niekto niečo do rozpravy? Ak nie

tak môžeme pristúpiť k návrhovej komisii. Poprosím návrhovú komisiu keby prečítala návrh.

Návrhová komisia:

Vážení kolegovia, vážené kolegyne. Najskôr hlasujeme o zmene uznesenia, o návrhu zmeny

uznesenia. Takže ten znie v časti C bod 3 meno Bc. Veroniku Gubkovú nahradiť menom Mgr. Renátu

Józsovú.

Starosta:

Dobre. Ďakujem pekne. Tak teraz hlasujeme za túto zmenu. Nech sa páči prezentujte sa a

hlasujme.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Poprosím návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Hlasujeme o uznesení o návrhu schválenia personálnych zmien v orgánoch neziskovej

organizácie Dobrý dom. Takže Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto berie na

vedomie vzdanie sa funkcie riaditeľky neziskovej organizácie Petry Balážovej ku dňu 30.11.2022. Po

druhé vzdanie sa funkcie členky dozornej rady neziskovej organizácie Dany Kleinert ku dňu

13.12.2022. Po B odvoláva členku správnej rady neziskovej organizácie Dobrý dom Barboru

Balunovú, po druhé členom dozornej rady neziskovej organizácie Dobrý dom Mgr. Martinu Uličnú,

Mateja Gomolčáka a Janu Špankovú a po C schvaľuje za riaditeľku neziskovej organizácie Dobrý

dom pani Mgr. Skarlet Ondrejčákovú. Po druhé za členku správnej rady neziskovej organizácie pani

Mgr. Danu Kleinert a za členov dozornej rady neziskovej organizácie v zmysle návrhu na zmenu

uznesenia pani Mgr. Moniku Farku, pani Mgr. Renátu Józsovú, pána Mgr. Erika Illéša, pána Mgr.



11

Tomáša Murgaša. Zároveň žiada starostu mestskej časti predložiť na najbližšie zasadnutie správnej

rady návrh na voľbu riaditeľky a takisto návrh na voľbu členov dozornej rady a uskutočniť všetky

potrebné úkony smerujúce k vykonaniu tohto uznesenia.

Starosta:

Ďakujem pekne návrhovej komisii. Poprosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Prejdeme na návrh na schválenie

personálnych zmien v orgánoch neinvestičného fondu Fond architekta Weinwurma.

4. Návrh na schválenie personálnych zmien v orgánoch neinvestičného fondu Fond

architekta Weinwurma n. f.

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému materiálu poprosím JUDr. Hahnovú.

JUDr. Hahnová, vedúca oddelenia legislatívno-právneho:

Ďakujem za slovo. Neinvestičný fond Fond architekta Weinwurma bol založený v minulom

volebnom období. V podstate aj jeho účelom je združovanie teda finančných prostriedkov, ktoré sú

určené na plnenie takých všeobecne prospešných služieb hlavne na zveľaďovanie verejného

priestoru, podporu kultúrno-spoločenských športových aktivít a podobne. Čiže fond pokiaľ tieto

finančné prostriedky združuje majú nejakým spôsobom zabezpečený naozaj nejaký dotačný

mechanizmus na základe čoho poskytujú takéto príspevky žiadateľom. Neinvestičný fond má správnu

radu, správcu fondu a takisto ako kontrolný orgán má dozornú radu. Správcom fondu je pani

Lanáková, vedúca projektového oddelenia. Funkčné obdobie správcu fondu je 2 roky. Čiže vlastne

končí budúci rok v júni. Správna rada tam má sedem členov s trojročným funkčným obdobím a tam

tie, tak ako sú teraz nastavení členovia, tam tie funkčné obdobia vlastne ukončenie sú rôzne keďže

vlastne aj v procese dochádzalo teda k zmenám. Aktuálne my navrhujeme vlastne zmenu v prípade

štyroch členov správnej rady. Tu by som iba dala do pozornosti, lebo mám informáciu, že bolo

doručené fondu aj v kvázi ukončenie pozície predsedníčky správnej rady pani Ing. arch. Aufrichtovú

a takisto bolo doručené, síce iba mailom správcovi fondu pánom Osuským, že teda sa vzdáva.

Nevnímame to ako úplne regulárny spôsob, nemá to teda vplyv na návrh tohto uznesenia. Len, aby

ste mali teda tú informáciu, že z ich strany prišlo k takémuto prejavu vôle, ale každopádne tak ako je

koncipované uznesenie tak sme ho nemenili, na ňom zotrvávame. Čiže v rámci návrhu uznesenia

jednak teda beriete na vedomie odstúpenie z funkcie člena dozornej rady pána Vagača a odvolávajú
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sa tak ako sú uvedené v podstate tí štyria členovia a takisto čo sa týka dozornej rady tam sa to vlastne

dotklo v podstate dvoch členov a zároveň schvaľujete a mená máte uvedené v návrhu uznesenia.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Nech sa páči pani Veronika Gubková.

Poslankyňa Bc. Gubková:

Mám návrh na zmenu znenia uznesenia a teda vo fonde Weinwurmovom navrhujem správnej

rade vymeniť meno Veronika Gubková za Ing. Borisa Hochela.

Starosta:

Ďakujem. Keďže nie sú ďalšie, aha pán Števčík nech sa páči.

Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pekne. Ja len chcem sa pre upresnenie, že pani Aufrichtová sa vzdala funkcie.

Niekto:

Ona bola aj predseda. Ona písala o predsedovi.

Poslanec Mgr. Števčík:

Iba predsedovi.

Niekto:

Hej. Iba predsedovi.

Starosta:

Faktickou.

Niekto:

Chcem sa spýtať, že tí čo neboli ani odvolaní ani nie sú znova vymenovaní tak ostávajú hej.

JUDr. Hahnová, vedúca oddelenia legislatívno-právneho:

Áno, hej. Tam potom bude treba iba sledovať tú funkciu. Ak môžem teda doplniť. Sledovať

potom to funkčné obdobie, lebo tým pádom sa nám tam budú tie konce rôzne prelínať, hej, že vy

budete končiť skôr ako tí, ktorí budú teraz zvolení a vymenovaní.

Starosta:

Dobre. Ďakujem pekne. Ak teda nie sú ďalšie pripomienky poprosím návrhovú komisiu o

prečítanie návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

Vážené kolegyne, vážení kolegovia. Schvaľujeme návrh na schválenie personálnych zmien v

orgánoch neinvestičného fondu Fond architekta Weinwurma. Najskôr vlastne schvaľujeme návrh na

zmenu uznesenia, ktorý podala Veronika Gubková, ktorý znie v návrhu vymeniť meno Bc. Veronika

Gubková za Ing. arch. Borisa Hochela.

Starosta:

Poprosím prezentujte sa a hlasujte.
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/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Môžeme prejsť k ďalšiemu bodu.

Bod číslo 5 Návrh na odvolanie a delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rád škôl pri školách. Aha,

pardon, áno.

Návrhová komisia:

Ešte teraz uznesenie.

Starosta:

Áno. Pardon. Áno, prečítaj uznesenie prosím.

Návrhová komisia:

Ideme schvaľovať celé uznesenie. Takže Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-

Staré Mesto berie na vedomie odstúpenie Ing. Mateja Vagača z funkcie člena dozornej rady

neinvestičného fondu Fond architekta Weinwurma k 2.12.2022, odvoláva členov správnej rady

neinvestičného fondu Ing. arch. Zuzanu Aufrichtovú, MUDr. Petra Osuského, CSc., Ing. arch.

Ľubomíra Boháča, Ing. arch. Martina Gajdoša a takisto členov dozornej rady neinvestičného fondu

Mgr. Borisa Ažaltoviča a PaedDr. Barboru Oráčovú, PhD. a schvaľuje za členov správnej rady, teda

nových členov, tí čo tam sú tak ostávajú a neboli odvolaní Ing. Mateja Vagača, Mgr. Danu Kleinert,

Mgr. Lukáša Terena a Ing. arch. Borisa Hochela. Takisto za predsedu správnej rady fondu vymenúva

Ing. Mateja Vagača a za členov dozornej rady Mateja Beňušku, Jozefa Čilla a Andreja Jaroša a žiada

zároveň starostu mestskej časti  uskutočniť všetky potrebné úkony smerujúce k vykonaniu tohto

uznesenia.

Starosta:

Ďakujem za uznesenie. Takže prosím prezentujte sa a budeme hlasovať teraz za celé

uznesenie. A hlasujme.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Tak a teraz môžeme prejsť k bodu

číslo 5 Návrh na odvolanie a delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rád škôl pri školách, ktoré sú v

zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Staré Mesto.

5. Návrh na odvolanie a delegovanie zástupcov zriaďovateľa do rád škôl pri školách,

ktoré sú v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Staré Mesto.
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Starosta:

O úvodné slovo k predloženému materiálu poprosím Mgr. Zimenovú, vedúcu oddelenia

školstva. Nech sa páči.

Mgr. Zimenová, vedúca oddelenia školstva:

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán starosta, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci.

Nové miestne zastupiteľstvo podáva návrh na odvolanie delegovaných zástupcov zriaďovateľa do rád

škôl pri školách, ktoré sú v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava-Staré Mesto a dáva

návrh na delegovanie nových členov v zmysle zákona číslo 596/2003 zbierky zákonov o štátnej

správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších

predpisov. Predkladaný návrh delegovania zástupcov zriaďovateľa rešpektuje znenie zákona ako aj

zriaďovateľské povinnosti mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, ktoré z neho vyplývajú. Dovoľte

mi, aby som predčítala uznesenie. Chcem sa len teraz opýtať, nemám problém ho prečítať celé, budem

čítať všetky mená?

Starosta:

Ja si myslím, že netreba. Máme ho pred sebou a v rámci uznesenia potom hlasovať za to ako

je to predložené, lebo to je dosť veľký zoznam ľudí. Takže prosím kľudne si ho otvorte, pozrite sa

doňho, aby sme nemuseli teraz všetky mená ako niekoľkokrát citovať. Je to veľká tabuľka aj na strane

2,3,4. Takže v kľude si to teraz pozrite, ak by ste tam nenašli správne umiestnenie ako ste chceli tie

rady škôl tak sa to dá zmeniť. Ak nie tak potom, aby sme šetrili čas veď myslím, že to netreba.

Mgr. Zimenová, vedúca oddelenia školstva:

Samozrejme. Som pripravená keby čokoľvek.

Starosta:

Takže ďakujem pekne. Otváram teda diskusiu. Pozrite si ten materiál. Ak chcete môžeme

chvíľu počkať a ak nie chce sa niekto prihlásiť do diskusie má k tomu nejaký pozmeňujúci návrh

alebo? Nech sa páči pán Števčík.

Poslanec Mgr. Števčík:

Ja by som chcel opraviť pani vedúcu oddelenia školstva, že nie miestne zastupiteľstvo

navrhuje, ale pán starosta navrhuje a miestne zastupiteľstvo schvaľuje. To v úvode bola taká troška

nepresnosť.

Starosta:

Máme to tak v materiály je, že miestne zastupiteľstvo odvoláva, miestne zastupiteľstvo

deleguje novozvolených zástupcov. Takže toto bude uznesenie. Áno, takže ak nie je nikto ďalší. Takže

by som poprosil návrhovú komisiu keby nám prečítala návrh uznesenia.

Návrhová komisia:

Vážené kolegyne, vážení kolegovia. Schvaľujeme návrh na odvolanie a delegovanie
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zástupcov zriaďovateľa do rád škôl pri školách, ktoré sú v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto. Naozaj nebudeme čítať všetky mená. Takže miestne zastupiteľstvo odvoláva

delegovaných zástupcov podľa zoznamu, ktorý ste dostali a zároveň deleguje novozvolených

zástupcov podľa zoznamu, ktorý ste dostali.

Starosta:

Ďakujem pekne. Takže môžeme sa prezentovať nech sa páči a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Môžeme prejsť k bodu číslo 6 Návrh

na voľbu členov komisie pre posudzovanie žiadostí o nájom obecného bytu.

6. Návrh na voľbu členov komisie pre posudzovanie žiadostí o nájom obecného bytu.

Starosta:

O úvodné slovo k predloženému materiálu poprosím Mgr. Majvitorovú, poverenú riadením

referátu majetkových vzťahov.

Mgr. Majvitorová, poverená riadením referátu majetkového:

Ďakujem za slovo. Vážené panie poslankyne, vážení poslanci, vážený pán starosta.

Predmetom tohto návrhu je voľba troch členov komisie pre posudzovanie žiadosti o nájom obecného

bytu z radov poslancov miestneho zastupiteľstva. Mestská časť postupuje vo veci prideľovania

riešenie nájmu obecných bytov pre občanov výlučne podľa ustanovení Všeobecne záväzného

nariadenia číslo 2 z roku 2018 a predmetné Všeobecne záväzné nariadenie predpokladá voľbu troch

poslancov miestneho zastupiteľstva. Táto komisia na základe posúdenia žiadosti žiadateľa navrhuje

starostovi mestskej časti žiadateľa, s ktorým má mestská časť uzatvoriť zmluvu. Návrh tejto komisie

má pre starostu mestskej časti odporúčaní charakter.

Starosta:

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu k tomuto bodu. Ja len predtým ako dáme slovo návrhovej

komisii. V materiály mám napísané, že A zrušuje a za B volí členov komisie, sú tu bodky, takže ja

prečítam mená, ktoré tam majú byť. To znamená, za členov komisie pre posudzovanie žiadosti o

nájom obecného bytu volí týchto poslancov. Pani Kleinert, pána Števčíka a pani Gaálovú. Je to takto

v poriadku áno? Čiže otváram diskusiu k takto predloženému materiálu. Ak nie je nikto tak poprosím

návrhovú komisiu o prečítanie uznesenia, návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

Schvaľujeme návrh na voľbu členov komisie pre posudzovanie žiadostí o nájom obecného
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bytu. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto zrušuje časť B uznesenia

miestneho zastupiteľstva zo dňa 19. februára 2019 a volí za členov komisie pre posudzovanie žiadostí

o nájom obecného bytu poslancov Danu Kleinert, Milenu Gaálovú a Radoslava Števčíka.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Môžme prejsť na bod číslo 7. Je to

Návrh plánu termínov zasadnutí Miestnej rady a Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Staré Mesto na rok 2023.

7. Návrh plánu termínov zasadnutí Miestnej rady a Miestneho zastupiteľstva mestskej

časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2023.

Starosta:

O úvodné slovo. Ja len prečítam, aby to bolo jasné kedy budú navrhnuté alebo kedy budú

termíny miestneho zastupiteľstva. Takže najbližšie sa uvidíme 7.2.2023, potom 28.3.2023, potom

16.5.2023, 27.6.2023, 26.9.2023, 7.11.2023 a 12.12.2023. Takže takto je to navrhnuté. Samozrejme

k tomu sú vždy týždeň predtým miestna rada, navrhnutý zber materiálu, expedícia. Takže tieto

termíny si prosím zapíšte do kalendárov, aby ste ich mali zafixované a otváram diskusiu k tomuto

bodu. Nech sa páči pán Števčík.

Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pekne. Ja sa len chcem spýtať, že kedy budú zastupiteľstvá. Či budú takto o jednej

alebo budú o deviatej ráno ako bývalo zvykom. Takže.

Starosta:

Takto. Áno, správna otázka. Mali by byť o deviatej ráno tak ako bývali, ale samozrejme, že

ak ho bude treba zmeniť ten čas tak to vieme spraviť, ale zatiaľ by som to nemenil na tú deviatu.

Teraz je to tak výnimočné kvôli tomu poobediu, lebo dneska bola mestská rada, takže som doobeda

nemohol prísť, ale malo by to bývať o deviatej. Ďakujem za poznámku. Nech sa páči Petra Hitková.

Poslankyňa Mgr. Hitková, PhD.:

Ďakujem. Ja sa len chcem opýtať, že nie je nám úplne jasné viacerým šéfom komisií, že kedy

máme vlastne urobiť komisie, lebo je tu, že zber materiálov je napríklad 19.1, expedícia 26.1. Mňa

by zaujímalo či je to expedícia materiálov už do miestnej rady alebo je to expedícia materiálov nám

ako šéfom komisií, aby sme vedeli pracovať. Čiže mňa by zaujímalo len preto, že či máme tie komisie
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mávať medzi 19 -tým a 26 -tým alebo až po 26 -tom, lebo dovtedy nebudú pripravené materiály.

Ďakujem.

Starosta:

Na túto otázku by najlepšie vedela odpovedať pani Schmidtová z organizačného, ale poviem

tak, že už ten január bude taký, že sme si ako asi sa budeme vidieť viackrát ako len tie komisie, lebo

budeme musieť robiť rozpočet. Budeme v takom turbulentnejšom období toho januára. Takže toto by

som povedal, že tieto veci budú ad hoc, ale je to dobrá otázka. Ten zvyk alebo tak ako to prebiehalo

tak poprosím pani Schmidtová ak máme k tomu, že kedy je to vhodné najlepšie tie organizácie

komisie.

Ing. Schmidtová, poverená riadením referátu organizačný a správy registratúry:

Ten dátum expedície to je dátum expedície pred miestnou radou. Čiže podľa rokovacieho

poriadku musia byť materiály zverejnené alebo distribuované poslancom štyri dni najneskôr pred

miestnou radou. Čiže to je tento termín. Toho 19 -tého je vlastne termín kedy úrad odovzdáva ako na

organizačný referát, aby sa teda a v podstate už by mal byť k dispozícii aj komisiám. Čo by toho 19

-tého mal byť definitívny materiál. Čiže asi by bolo najlepšie asi medzi tým 19 -tým a 26 -tým, aby

ste mali samozrejme ak sú nejaké materiály, ktoré viete dopredu a chcete na nich kooperovať tak to

už je potom vecou komisií by som povedala.

Starosta:

Ďakujem pekne. Samozrejme, že toho 19 -tého už budú známe materiály. vy si ale tie komisie

môžete dávať aj priebežne. Ja len poviem, že jeden termín už máme na 9. januára o 17 -tej sme

dohodli s pánom Kamenistým z investičného tak ako sme mali to stretnutie s finančným k rozpočtu

tak budeme mať stretnutie s investičným kde si prejdeme všetky tie investičné projekty, ktoré bežia,

ktoré sa nedokončili, ktoré sa plánujú dokončiť v 2023, a ktoré možno budeme potom dávať do

rozpočtu ako tie nové. Takže myslím si, že nielen toto stretnutie s pánom Kamenistým z investičného

budeme mať, ale možno budeme mať ešte jedno k rozpočtu. Podľa potreby si zvoláme také, by som

povedal, také komisie na komisiu nad komisiami. To znamená, také poslanecké stretnutie mimo

Vašich odborných komisií práve preto, aby sme toho 7.2 schválili rozpočet. Taký je cieľ, ale k tomu

ešte musíme urobiť množstvo krokov práve preto, že viete, že ešte nie je štátny rozpočet. Boli

schválené tie daňové bonusy. To znamená, že celkovo sa musí prerobiť návrh rozpočtu, ktorý bol ako

pripravený. Takže ak nie sú ďalšie otázky alebo teda návrhy do diskusie tak by som uzavrel diskusiu

a poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu uznesenia.

Návrhová komisia:

Vážené kolegyne, vážení kolegovia. Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto berie na vedomie a schvaľuje plán termínov zasadnutí Miestneho zastupiteľstva mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto na rok 2023.
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Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Môžeme prejsť na bod číslo 7/A. To

je Návrh na zmenu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Starého Mesta číslo

4/2022 z 28.11.2022, ktorým bol určený počet členov miestnej rady a ich voľba.

7/A.  Návrh na zmenu uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-

Starého Mesta číslo 4/2022 z 28.11.2022, ktorým bol určený počet členov miestnej rady a ich

voľba.

Starosta:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto týmto uznesením v časti A

určilo, že Miestna rada mestskej časti Bratislava-Staré Mesto bude mať v deviatom volebnom období

sedem členov, ktorých v časti B aj zvolilo. V zmysle §17 odseku 1 zákona o hlavnom meste som

poveril Petra Skalníka svojím zastupovaním s účinnosťou od 8.12.2022 ako vicestarostu a podľa §13

B odsek 2 zákona o obecnom zriadení ak je v obci zriadená obecná rada zástupca starostu je jej

členom. Vzhľadom na túto uvedenú skutočnosť je predložený návrh na zmenu uznesenia číslo 4/22 z

28.11.2022. Čiže otváram diskusiu k tomuto bodu. Nech sa páči.

Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pekne. Ja si len dovolím pripomenúť, že pán starosta na ustanovujúcom zasadnutí

hovoril o tom, že vlastne miestna rada bude sedemčlenná vrátane zástupcov starostu. Takže zrejme

tam došlo k nejakej zmene, ale dovolím si upozorniť vlastne na možný nesúlad zloženia miestnej rady

zo zákonov v Bratislave, pretože podľa §18 odsek 2 zákona o Bratislave v zložení miestnej rady sa

prihliada na zastúpenie politických strán, politických hnutí a nezávislých poslancov v miestnom

zastupiteľstve. Keďže vlastne na ustanovujúcom zasadnutí miestneho zastupiteľstva nebol zrejmá

politická príslušnosť jednotlivých poslancov, tak na základe vlastne zverejnenej informácie na web

stránke mestskej časti je zrejmé, že zastúpenie politických strán je Team Bratislava 14 poslancov,

Progresívne Slovensko 7 poslancov, starostovia a nezávislí kandidáti 1 poslanec a k žiadnej politickej

strane sa neprihlásil 1 poslanec. Avšak zastúpenie v Miestnej rade je doteraz teda Team Bratislava 1

poslanec, Progresívne Slovensko 5, starostovia a nezávislí kandidáti 1. Takže ja som len chcel

upozorniť na tento nesúlad, že vlastne to zloženie miestnej rady neprihliada na zastúpenie politických

strán. Upozornil som na to pána starostu aj pána Ing. Skalníka ako vlastne aj predsedu najsilnejšieho
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klubu. Nesúvisí to samozrejme s tým delením na kluby, ale vyslovene ako sa zastúpenie politických

strán. Takže to len také upozornenie, ale samozrejme, že rešpektujem rozhodnutie. Neznamená to, že

nepodporím teraz návrh na rozšírenie miestnej rady, len som považoval za potrebné upozorniť na to,

že zákon počíta s trošku inou alternatívou ako vlastne sme rozhodli ako zastupiteľstvo v zložení

miestnej rady. Ďakujem pekne.

Starosta:

Ďakujem. Faktickou poznámkou sa prihlásil pán Skalník nech sa páči.

Poslanec Ing. Skalník:

Ďakujem za slovo. Ďakujem pánovi Števčíkovi za to upozornenie. My sme ten zákon si takisto

pozreli pozorne. Je pravda, že sa tam píše prihliada sa na to zastúpenie tých jednotlivých strán. My

sme na to aj prihliadli, ale napokon sme sa dohodli a sme s tým všetci komfortní, že toto zloženie je

také aké je a také ako navrhujeme. Ďakujem.

Starosta:

Dobre ďakujem pekne za to. V našom zastupiteľstve je len jeden klub. Takže ten jeden klub

sa dohodol takto a myslím si, že pokiaľ nie sú k tomu nejaké iné návrhy tak budeme pracovať v

zložení miestnej rady tak ako bola zvolená. Takže poprosím návrhovú komisiu o prečítanie návrhu

uznesenia.

Návrhová komisia:

Ja sa chcem len opýtať, že či volíme naraz aj zmenu aj nových členov rady?

Starosta:

Nie iba zmenu.

Návrhová komisia:

Iba zmenu, lebo tu to mám spolu.

Starosta:

Uznesenie je, že schvaľuje zmenu v časti A a dopĺňa v časti C.

Návrhová komisia:

Áno. Takže Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto schvaľuje zmenu

uznesenia miestneho zastupiteľstva z 28.11.2022, ktorým bol určený počet členov miestnej rady a ich

voľba a to takto: v časti A sa uznesenie text sedem členov nahrádza textom osem členov. Dopĺňa sa

časť C, ktorá znie: berie na vedomie, že Petr Skalník je členom Miestnej rady mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto podľa zákona o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov.

Starosta:

Ďakujem pekne. Prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/
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Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Môžme prejsť k bodu číslo 8

Informácia o zmenách v organizačnom poriadku Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto.

8. Informácia o zmenách v organizačnom poriadku Miestneho úradu mestskej časti

Bratislava-Staré Mesto.

Starosta:

O úvodné slovo k predloženej informácii poprosím Ing. Lauka, vedúceho kancelárie

prednostu.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Dobrý deň. Ďakujem za slovo. Vážený pán starosta, vážené vedenie mestskej časti, vážené

dámy, vážení páni poslanci. Zmeny organizačného poriadku miestneho úradu boli upravené a

zavedené prostredníctvom vydaného dodatku číslo 1 k organizačnému poriadku. Dodatok číslo 1

nadobudol účinnosť k 1. októbru 2022. Hlavnou organizačnou zmenou bolo vytvorenie novej pozície

manažéra kybernetickej bezpečnosti v súlade so zákonom o kybernetickej bezpečnosti. Pozícia

manažéra kybernetickej bezpečnosti má osobitné postavenie v rámci organizačnej štruktúry a priamo

zodpovedá štatutárovi mestskej časti. Mestská časť Staré Mesto zabezpečuje činnosť manažéra

kybernetickej bezpečnosti prostredníctvom externého dodávateľa a to na základe osobitnej zmluvy,

zmluvy o poskytovaní služieb. Druhou drobnou zmenou v organizačnom poriadku je aj zmena náplne

činnosti referátu informatiky, ktorý organizačne spadá pod kanceláriu prednostu. V tomto prípade išlo

len o doplnenie náplne činnosti referátu o poskytovanie súčinnosti manažérovi kybernetickej

bezpečnosti pri plnení jeho úloh. Poslednou zmenou v organizačnom poriadku je nová schéma

organizačnej štruktúry takzvaný pavúk, v ktorej je obsiahnutá pozícia manažéra kybernetickej

bezpečnosti a hierarchicky začlenená priamo pod starostu mestskej časti. Na záver mi dovoľte uviesť,

že informáciu o zmenách v organizačnom poriadku predkladáme v súlade s ustanovením §17 odsek

5 zákona 377/1990 o hlavnom meste Slovenskej republiky Bratislave. Ďakujem.

Starosta:

Ďakujem pekne za informáciu. Otváram diskusiu k tejto téme nech sa páči. Pán Števčík má

slovo. Poprosím. Aha, pardon takže najprv faktickú pani Hitková.

Poslankyňa Mgr. Hitková, PhD.:

Ja len naozaj technickú, faktickú. Je tam stále v tom pavúku, ktorý ste predložil uvedená stále

pani starostka. Je len, že či sa to nedá zmeniť na mužský rod keďže už nemáme starostku.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:
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Ja len, áno, ďakujem za postreh. V tom čase, keď sa vlastne prijímal tento dodatok číslo 1 ešte

vlastne bolo predchádzajúce vedenie. Takže je tam uvedená ešte pani starostka Aufrichtová.

Starosta:

Dobre. Ďakujem. Pán Števčík nech sa páči.

Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pekne. Myslím si, že faktické poznámky by mali byť len na diskusné príspevky. Nie

na vystúpenie predkladateľa alebo teda spracovateľa. Ja by som chcel upozorniť, že dnes celý deň

nejde web stránka mestskej časti Bratislava-Staré Mesto. Takže neviem či ten kybernetický.

Ing. Lauko, vedúci kancelárie prednostu:

Ďakujem. Ja som si to tiež všimol, ale nie, že nejde. Strašne spomalená bola, ale zhruba pred

nejakou hodinkou, keď som si isté veci do-hľadal tak už bola nastavená v štandardnom režime. Je

možné, že opätovne sa niečo deje, ale nemám túto vedomosť. Takže asi toľko z mojej strany.

Starosta:

Dobre. Ďakujem. Pán Mikulášek.

Poslanec Mgr. Mikulášek:

 Pán Lauko, momentálne je plne funkčná a v klasickom móde ide. Len som to chcel, aby

obyvatelia vedeli, keďže na kameru tu padlo, že nefunguje.

Starosta:

Jasné, dobre. Ďakujem pekne. Takže poprosím ak nie sú ďalšie návrhy na diskusiu tak

poprosím návrhovú komisiu. Nech sa páči.

Návrhová komisia:

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Staré Mesto berie na vedomie informáciu o

zmenách v organizačnom poriadku miestneho úradu tak ako to predložil pán predkladateľ.

Starosta:

Ďakujem pekne. Tak prosím prezentujte sa a hlasujte.

/Prezentácia/

/Hlasovanie/

Starosta:

Ďakujem. Uznesenie bolo prijaté. Za bolo 24 poslancov. Ďakujem pekne. Takže pred bodom

Rôzne, nie je ešte 16 hodín, vďaka ideme celkom rýchlo, by malo byť vystúpenie občanov. Čiže ja sa

len spýtam či tu máme nejakých občanov, ktorý by chceli vystúpiť? Nie. Takže dneska občania

nebudú. Takže môžeme pokračovať. Posledným bodom je bod číslo 9 Rôzne.

9. Rôzne
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Starosta:

Takže otváram bod číslo Rôzne. Ak máte nejaké otázky alebo nejaké podnety tak nech sa páči.

Nech sa páči pán Števčík.

Poslanec Mgr. Števčík:

Ďakujem pekne. Ja by som chcel v súvislosti s anketou, ktorú mestská časť spustila na web

stránke upozorniť, že táto nie je celkom korektná v tom zmysle, že je tam možnosť opakovaného

hlasovania. Opakovaného hlasovania alebo teda vyplnenia tej ankety. To znamená, že nie je to

ošetrené v tomto smere a druhá chyba nedá sa skontrolovať či ju vypĺňa občan Starého Mesta.

Jednoducho tie informácie ako celá tá anketa je nastavená dosť amatérsky. Sú dneska možnosti ako

to spraviť tak, že možno aj ten kybernetický expert, ktorého teda, neviem či už tu je zamestnaný alebo

či teda to bude nejaká externá firma. Ja by som chcel len poprosiť, že proste zvážiť úpravu tej ankety

tak, aby tam nebolo možné jednak to opakované vypĺňanie, lebo potom naozaj môže ktokoľvek

manipulovať a urobiť si z nej naozaj ten obraz bude skreslený a to isté vlastne potom nejakým

spôsobom ošetriť, aby to vlastne sa nezobrala partia ľudí z Trnavy a nám tu proste zmanipulujú v

podstate takúto anketu spokojnosti. Ďakujem pekne.

Starosta:

Ďakujem pekne. Do rozpravy sa prihlásil pán Kulich nech sa páči.

Poslanec Mgr. Kulich:

Ja len chcem doplniť, že tá anketa sa týka Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Staré

Mesto. Tým pádom vlastne úrad používajú občania nie len Starého Mesta, ale vlastne aj iní. Podľa

mňa táto pripomienka nie je relevantná, keďže chceme hodnotiť to ako funguje staromestský úrad.

Starosta:

Ďakujem pekne. Do rozpravy sa prihlásila pani Kleinert.

Poslankyňa Mgr. art. Kleinert:

Ďakujem. Určite áno. Ďalšie ankety, ktoré akékoľvek my budeme robiť tak určite budú

pripravené ešte inak tak, aby presne nedochádzalo k tomuto. Pokiaľ viem je to anketa, ktorá vlastne

už bola aj minulý rok, ktorá musí byť preto tento rok, aby teda bol splnený ten systém CAF. Čiže keď

to bude v našich rukách tak určite sa budeme pýtať a zároveň to nastavovať relevantne a určite sa

budeme pýtať aj pri tom nastavovaní všetkých poslancov a poslankýň, aby sme to nastavili tak dobre,

že to potom nenastane. Takže ďakujeme za toto vychytanie. Určite dáme na vedomie aj myslím si, že

pani Lanákovej z oddelenia stratégie, ktorá to vedie a dáme si na to určite pozor. Ďakujem.

Starosta:

Dobre. Ďakujem pekne. Je ešte niekto v bode Rôzne? Pán Galanda, miestny kontrolór. Nech

sa páči.

JUDr. Galanda, miestny kontrolór:
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Ďakujem veľmi pekne za slovo pán starosta. Vážené pani poslankyne, páni poslanci.

Kontrolór zo zákona je povinný do 60 dní po skončení kalendárneho roku predložiť takú komplexnú

správu o činnosti. Takže na februárovom zastupiteľstve dostanete takýto materiál, ale keďže nedávno

boli komunálne voľby a zhruba dve tretiny poslancov sú v úvodzovkách nováčikovia v tejto

poslaneckej funkcii tak som si dovolil spracovať taký stručný informačný materiál vzhľadom k tomu,

že ja som nastúpil v októbri 2020 takže zahŕňa to obdobie tých posledných dvoch rokov. Máte ho teda

k dispozícii v elektronickej podobe a ak by niekto mal záujem o nejaké ďalšie veci, sú potom na

webovej stránke. Prípadne som vám k dispozícii, ale nie v tejto budove. Sídlo kontrolóra je na

Kýčerského 8 čo je budova kde sídlia aj Technické služby oproti trhu na Žilinskej. Týmto som vám

chcel takúto informáciu keby ste potrebovali niečo bližšie som vám k dispozícii.

Starosta:

Ďakujem pekne pánovi kontrolórovi. Má ešte niekto niečo do bodu Rôzne? Ak nie tak

ďakujem vám všetkým. Končím dnešné zasadnutie miestneho zastupiteľstva. Ďakujem všetkým za

účasť a vidíme sa čoskoro. Ďakujem.

Niekto:

Ďakujeme aj my.


